
1 
 

 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik 

z działalności międzysesyjnej 
w okresie od 20 grudnia 2024 r. do 26 stycznia 2025 r. 

 
1. 20 grudnia wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkał się z przedstawicielami firmy Sokołów S.A.  
i Sokołów Service Sp. z o.o.. Dyrektor ds. inwestycji Jacek Wargacki oraz jej główny inżynier Mariusz 
Koper przedstawili plany rozwoju rozbudowanego zakładu w Robakowie. Tego samego dnia burmistrz 
Przemysław Pacholski i wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkali się z Dyrektorem Generalnym TFP Sp.  
z o.o. Piotrem Rachowskim. Omówiono bieżącą współpracę i sytuację na rynku. Jednocześnie Dyrektor 
Generalny poinformował, że miał zaszczyt uczestniczyć dnia 29 listopada w wyjątkowym wydarzeniu – 
Wielkiej Gali Finałowej Programu Przedsiębiorstwo Fair Play, która odbyła się w pięknych wnętrzach 
Pałacu Kultury i Nauki w Warszawie - odebrał prestiżowy Certyfikat Jakości Biznesu Przedsiębiorstwo Fair 
Play 2024. To wyróżnienie jest dla firmy potwierdzeniem, że rzetelność, transparentność oraz etyka są 
fundamentami relacji biznesowych i codziennej działalności. Burmistrzowie pogratulowali zdobycia tak 
zaszytego tytułu oraz podziękowali za promocję odpowiedzialności społecznej biznesu. 
 
2. Także 20 grudnia burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrz Sebastian Wlazły, zastępca kierownika 
Wydziału Oświaty i Polityki Społecznej Małgorzata Michalak oraz inspektor Katarzyna Zimna wręczyli 
akty mianowania nauczycielom pracującym w jednostkach oświatowych prowadzonych przez Miasto 
i Gminę Kórnik. 
Awans zawodowy otrzymali: 
- Joanna Feret-Walkowiak, 
- Anna Raszewska, 
- Anna Kominowska, 
- Agnieszka Kozłowska-Pelic, 
- Ewa Szulc, 
- Karolina Jandy, 
- Joanna Urbańska, 
- Jadwiga Niemier, 
- Karolina Majchrzak,   
- Natalia Ziółkowska, 
- Filip Soboń, 
- Oskar Stankowiak. 
 
3. 23 grudnia na ręce burmistrza Przemysława Pacholskiego harcerze kórnickiego hufca ZHP przekazali 
latarnię z Betlejemskim Światłem Pokoju. Światełko trafiło także do wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego, 
byłych burmistrzów Zbigniewa Kalisza i Jerzego Lechnerowskiego oraz do radnego Adama 
Lewandowskiego. Harcerze dyżurowali także w ratuszu i w Domu Integracji Międzypokoleniowej, gdzie 
można było pobrać betlejemski ogień.  
 
4.  30 grudnia burmistrz Przemysław Pacholski wraz z panią skarbnik Katarzyną Szamałek podpisali umowę 
na pożyczkę z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na 
zadanie "Budowa sieci kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami na terenie wsi Czmoń, gmina Kórnik, oraz  
w obrębie Kaleje na terenie gminy Śrem". Kwota pożyczki wynosi 27.350.933,99 zł z czego umorzenie 
może wynieś do 2.000.000,00 zł. 
Dzięki pożyczce w ramach projektu zostanie wybudowana sieć kanalizacji o długości 13993,20 m.  
W ramach zadania zaplanowano: 
- budowę sieci kanalizacji grawitacyjnej,  
- budowę sieci kanalizacji tłocznej,  
- budowę przepompowni oraz lokalnych punktów podnoszenia ścieków,  
- budowę przyłączy kanalizacji sanitarnej,  
- odtworzenia nawierzchni po budowie. Realizacja inwestycji planowana jest w latach 2025-2026. 
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5. W dniu 23 grudnia 2024 roku wiceburmistrz Sebastian Wlazły w obecności  specjalisty Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami Anety Templewicz podpisał akt notarialny z Beatą Urbaniak - prezesem 
Kórnickiego Przedsiębiorstwa Autobusowego "Kombus" Sp. z o.o. dotyczący sprzedaży działki nr 240/3  
o powierzchni 0,2124 ha, położonej w miejscowości Czołowo. Przedmiotowa nieruchomość przeznaczona 
jest na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej, z przeznaczeniem na potrzeby 
prowadzonej działalności spółki Kombus. 
 
6. 27 grudnia uczczono pamięć o Zwycięskim Powstaniu Wielkopolskim 1918-19. Liczne delegacje, w tym 
burmistrzowie i radni, złożyły kwiaty pod Pomnikiem Powstańców Wielkopolskich w Kórniku. 
 
7. W okresie świątecznym burmistrzowie, radni i urzędnicy uczestniczyli w wielu spotkaniach wigilijnych  
i noworocznych organizowanych przez stowarzyszenia, firmy i środowiska.  
W noc sylwestrową na rynku w Kórniku Nowy Rok z mieszkańcami powitał wiceburmistrz Sebastian 
Wlazły wraz z wiceprzewodniczącą Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Agnieszką Wiśniewską, 
Komendantem Gminnym OSP Andrzejem Szycem w asyście Ochotniczej Straży Pożarnej oraz Straży 
Miejskiej w Kórniku reprezentowanej przez inspektora Roberta Furjana oraz młodszego inspektora Norberta 
Góźdź. 
 
8. W dniu 2 stycznia odbyło się walne zgromadzenie spółki Aquanet, w którym uczestniczył burmistrz 
Przemysław Pacholski. Podczas obrad zatwierdzono „Program działań inwestycyjnych Aquanet S.A. na lata 
2025-2034” oraz „Wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych będących w posiadaniu Aquanet S.A. na lata 2025-2028”. Podjęto także uchwały w sprawie 
planu działalności spółki na rok 2025 oraz strategii spółki na lata 2025-2027. 
 
9. 8 stycznia br. wiceburmistrz Sebastian Wlazły wraz z kierownikiem Wydziału Gospodarki Finansowej 
Anną Kozłowską oraz kierownikiem Wydziału Eksploatacji i Infrastruktury Technicznej Anną Borowiak 
spotkał się z przedstawicielami firmy Maximus Broker Piotrem Lisowskim zastępcą dyrektora generalnego 
oraz Martą Kubosz - brokerem. Maximus Broker  Sp. z o.o. obecnie obsługuje kompleksowo 641 jednostek 
samorządu terytorialnego i prowadzi 150 postępowań przetargowych. Spotkanie miało na celu omówienie 
zasad dalszej współpracy i ustalenie harmonogramu działań dotyczących przeprowadzenia kolejnej 
procedury wyboru ubezpieczycieli. 
 
10. Także 8 stycznia wiceburmistrz Sebastian Wlazły razem z kierownikiem Wydziału Eksploatacji 
Infrastruktury Technicznej Anną Borowiak spotkał się w siedzibie Zarządu Dróg Powiatowych w Poznaniu 
z zastępcą dyrektora do spraw inwestycyjnych Markiem Bereżeckim i zastępcą dyrektora do spraw 
utrzymania Leszkiem Garwackim.  
Podczas spotkania omawiano przygotowywany projekt budowy m.in. peronów przystankowych, chodnika, 
doświetlenia przejść dla pieszych, sygnalizacji świetlnej i odwodnienia drogi powiatowej nr 2461P,  
ul. Poznańskiej w miejscowości Kamionki od ronda w kierunku Daszewic - strona lewa. 
 
11. 10 stycznia wiceburmistrz Bronisław Dominiak wraz z kierownik Joanną Grzybowską i Waldemarem 
Kozłowskim z Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik spotkali się z Robertem Adamczakiem dyrektorem 
Departamentu Rozwoju Majątku w Aquanet SA w sprawie omówienia założeń „Koncepcji programowo-
przestrzennej rozwiązań gospodarki wodociągowej i kanalizacji sanitarnej dla gminy Kórnik”. 
   
12. W dniu 13 stycznia 2025 roku wiceburmistrz Sebastian Wlazły w obecności specjalisty Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami Anety Templewicz podpisał akt notarialny z Dariuszem Grzybkiem - 
prezesem Fundacji Zakłady Kórnickie dotyczący sprzedaży działek nr 68, 71/1 i 71/3 o łącznej powierzchni 
0,5809 ha, położonych w miejscowości Gądki. Przedmiotowy teren oznaczony jako grunt pod rowami dzieli 
nieruchomości rolne należące do Fundacji Zakłady Kórnickie i przeznaczony jest na poprawę warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległych. 
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13. 14 stycznia burmistrz Przemysław Pacholski w obecności wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego oraz 
Komendanta Gminnego ZOSP RP Andrzeja Szyca podpisał porozumienie, które zapewnia jednostce OSP 
Kamionki dalsze funkcjonowanie w krajowym systemie ratowniczo-gaśniczym na kolejne pięć lat.  
Porozumienie zostało zawarte pomiędzy Komendantem Miejskim Państwowej Straży Pożarnej w Poznaniu 
– st. bryg. Jackiem Michalakiem, Miastem i Gminą Kórnik oraz Ochotniczą Strażą Pożarną w Kamionkach, 
reprezentowaną przez Naczelnika OSP – Mariusza Bularskiego oraz Skarbnika OSP – Michała 
Groblewskiego. 
 
14. Także 14 stycznia 2025 roku w Urzędzie Miasta i Gminy Kórnik wiceburmistrz Sebastian Wlazły, wraz 
z kierownikiem Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi Anetą Nowak Flaczyńską oraz zastępcą 
kierownika Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi Krystianem Kazyaką, spotkali się ze starszym 
specjalistą Natalią Bartkowiak z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Poznaniu. Celem 
spotkania było omówienie i podpisanie protokołu z kontroli przeprowadzonej w okresie od 22 listopada do 
30 grudnia 2024 roku przez Wielkopolski Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska. Kontrola 
dotyczyła realizacji przez burmistrza obowiązków wynikających z ustawy o utrzymaniu czystości  
i porządku w gminach, w szczególności w zakresie nieczystości ciekłych powstających na terenie gminy. 
Kontrola nie wykazała żadnych naruszeń. 
 
15. 15 stycznia odbyło się ostanie spotkanie Komitetu Honorowego i Komitetu Społecznego Budowy 
Pomnika Władysława Zamoyskiego w Kórniku. Podsumowano działania, które doprowadziły do odsłonięcia 
monumentu w setną rocznice śmierci hrabiego, 3 października ubiegłego roku.  W spotkaniu brali udział 
członkowie komitetów, w tym burmistrz Przemysław Pacholski i wiceburmistrz Bronisław Dominiak.  
 
16. W dniu 16 stycznia odbyło się pierwsze spotkanie sądu konkursowego w związku z planowanym 
ogłoszeniem konkursu architektonicznego na opracowanie projektu koncepcyjnego budynku Szkoły 
Podstawowej nr 3 w Kórniku (obręb Bnin), w którym udział wzięli: wiceburmistrz Sebastian Wlazły, 
wiceburmistrz Bronisław Dominiak, kierownik Wydziału Inwestycji Joanna Grzybowska, inspektor ww. 
wydziału Aleksandra Kowalska oraz dziekan Wydziału Architektury Politechniki Poznańskiej  
dr hab. inż. arch. Agata Gawlak, prodziekan do spraw kształcenia na tej uczelni  
dr inż. arch. Barbara Świt-Jankowska, a także arch. Jan Ambroziak. Omówiono planowany przebieg  
i harmonogram konkursu.  
 
17. 16 stycznia ogłoszono, że samorząd gminy Kórnik uzyskał dofinansowanie w wysokości 1.497.952,50 zł 
z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych na rok 2025, przyznane przez Wojewodę Wielkopolską 
Agatę Sobczyk. 
Środki te zostaną przeznaczone na rozwój naszych bezpłatnych linii.  
 
18. 17 stycznia  burmistrz Przemysław Pacholski podpisał umowę na wykonanie kompleksowej 
pełnobranżowej dokumentacji projektowej dla inwestycji „Rozbudowa i przebudowa budynku biblioteki 
gminnej wraz z infrastrukturą i zagospodarowaniem terenu na dz. nr ewid. 363 w Kórniku” wraz 
 z uzyskaniem ostatecznych decyzji lub innych dokumentów zezwalających na rozpoczęcie robót 
budowlanych. 
Co ważne przewiduje się rozpoczęcie realizacji zamówienia w opcji nie dłużej niż w ciągu 5 lat od daty 
uzyskania ostatecznych decyzji zezwalających na rozpoczęcie robót budowlanych.  
Wartość umowy na wykonanie dokumentacji wynosi 147.600,00 zł. 
 
19. Fundacja „Nigdy nie jest za późno”, firma PASO oraz Arleta i Krzysztof Matusiakowie zostali 
laureatami tegorocznych Nagród Starosty Poznańskiego Jana Grabkowskiego. Gala wręczenia nagród 
odbyła się na terenie Międzynarodowych Targów Poznańskich dnia 17 stycznia br. W gali uczestniczył  
z ramienia Miasta i Gminy Kórnik wiceburmistrz Sebastian Wlazły. 
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20. 19 stycznia odbyło się spotkanie noworoczne jednostek OSP gminy Kórnik zorganizowane przez Zarząd 
Oddziału Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP. Uczestniczyli w nim druhny  
i druhowie z jednostek w Czmoniu, Kamionkach, Kórniku, Radzewie, Robakowie oraz Szczytnikach. 
Gośćmi wydarzenia byli burmistrz Przemysław Pacholski i wiceburmistrz Sebastian Wlazły.  
 
21. 20 stycznia wiceburmistrz Bronisław Dominiak wraz kierownik Joanną Grzybowską i Waldemarem 
Kozłowskim z Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik spotkali się z Robertem Adamczakiem dyrektorem 
Departamentu Rozwoju Majątku w Aquanet SA. Analizowano dokumentację projektową kanalizacji 
sanitarnej miejscowości Błażejewko. 
 
22. Także 20 stycznia burmistrz Przemysław Pacholski uczestniczył w posiedzeniu Zgromadzenia Związku 
Powiatowo-Gminnego „Wielkopolski Transport Regionalny” 
Uczestnicy podjęli uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Związku na lata 2025-
2029 oraz w sprawie zmiany Planu Finansowego na rok 2025. Zatwierdzono także zmiany w zarządzie 
organizacji. 
 
23. 24 stycznia odbył się Koncert Noworoczny – muzyczna gala w stylu wiedeńskim. Podczas tego 
wydarzenia wręczono tytuły przyznane przez RMiG „Wyróżniony za działalność na rzecz społeczności 
lokalnej” dla Sabiny Hinc, Zofii Walerczyk, Janiny Szymczak, Krystyny Kozłowskiej, Sabiny 
Bogusławskiej, Leszka Grześkowiaka oraz „Honorowy Obywatel Miasta i Gminy Kórnik” dla Teresy 
Rogozi-Olejnik, Adama Grzegorowskiego oraz Antoniego Odzimka. 
 
24. 24 stycznia wiceburmistrz Bronisław Dominiak wziął udział w spotkaniu z udziałem drugiego zastępcy 
Prezydenta Miasta Poznania Mariusza Wiśniewskiego, radnej Powiatu Poznańskiego Dominiki 
Buczkowskiej, Burmistrza Gminy Mosina Dominika Michalaka oraz przedstawicieli wydziałów i miejskich 
jednostek organizacyjnych. Spotkanie odbyło się w siedzibie OSP Poznań Głuszyna, a jego celem było 
omówienie strategii rozwoju Miasta Poznania, z uwzględnieniem bezpieczeństwa mieszkańców oraz 
włączenia osiedla Głuszyna do układu komunikacyjnego w kontekście planowanych inwestycji w gminach 
Kórnik i Mosina.   
 
25. 26 stycznia - 33 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy odbywał się w Kórnickiej Oazie, gdzie 
siedzibę miał sztab 2571, w Koninku, gdzie działał sztab 5075, a także na placu Niepodległości w Kórniku, 
w Robakowie, Żernikach oraz na kórnickich Błoniach. W organizację wydarzeń zaangażowani byli 
przedstawiciele instytucji i stowarzyszeń działających na terenie naszej gminy: panie z Kół Gospodyń 
Wiejskich, przedstawiciele sołectw, harcerze z Hufca ZHP Kórnik im. Tytusa Hrabiego Działyńskiego, 
strażacy z jednostek OSP, pracownicy Banku Spółdzielczego w Kórniku, Raben Polska, Mad Dogs MC 
Poland oraz liczne osoby prywatne, którym należą się ogromne podziękowania. 
 
 
 
  
 
 
 


